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Fractie Pro3 

De drie raadsleden van Pro3 zijn Marianne Verschure, Peter Flohr en Louis Laros. Louis Laros is 
fractievoorzitter namens deze partij in de gemeenteraad.  
De raadsleden worden ondersteund door twee beëdigde fractieondersteuners: Maaike Mesdag-Blom 
en Tonny van Wezel. Daarnaast zijn er enkele fractievolgers: Cor Wilts (notulant, tot en met 
november), Lex Mesdag, Bert Danen, Jan Nawijn (als technisch voorzitter) en Niek Westland.  

Vanuit het fractiewerk hebben we zitting in de volgende commissies en hebben we de volgende 
werkzaamheden: 

- Werkgeverscommissie: Louis Laros 
- Auditcomité: Peter Flohr 
- Presidium (fractievoorzittersoverleg): Louis Laros 
- Werkgroep Omgevingswet: Maaike Mesdag en Louis Laros 
- Werkgroep Bestuurlijke Toekomst: Peter Flohr 
- Vice-voorzitter van de gemeenteraad: Louis Laros 
- Voorzitter van beeldvormende/opiniërende vergaderingen: Marianne Verschure 

De fractie vergaderde ongeveer tweemaal per maand op een dinsdagavond. Gedurende het jaar is dit 
afgewisseld tussen digitaal en fysiek, afhankelijk van de maatregelen rondom het coronavirus.   

De gemeenteraad vergadert middels een BOB-cyclus. Onderwerpen worden (zoveel als mogelijk) 
behandeld volgens de volgorde: Beeldvormend, Opiniërend, Besluitvormend. Dit heeft in onze 
gemeente nog verbetering nodig en dat is ook onderwerp van gesprek. 

Door het jaar 2021 heen heeft de fractie verschillende grote onderwerpen aangepakt en opgepakt en 
ten tonele gebracht in de gemeenteraad en daarbuiten. Richting het einde van het jaar zijn natuurlijk 
ook de verkiezingen dichterbij gekomen en hebben we als fractie ook veel energie in de campagne 
gestoken. 

Hoofdonderwerpen in 2021 

De Wetering 

Gedurende 2021 is de Wetering meermaals op de agenda van de gemeenteraad gekomen. Namens 
Pro3 is Peter Flohr woordvoerder op dit onderwerp geweest. De Wetering heeft een lange 
geschiedenis waarbij Pro3 altijd aan de wieg heeft gestaan. Zo zijn we enkele jaren geleden 
begonnen met het gesprek over de vorm en invulling van de Wetering. In de fractie hebben we vaak 
en lang over dit onderwerp gesproken en in de aanloop naar de raadsvergaderingen van december 
hebben we ons definitieve standpunt ingenomen. 
Pro3 heeft positief gestemd met betrekking tot de voortgang van de Wetering. Wel waren we kritisch 
over onderdelen in het plan. Zo hebben we gezegd dat de oudbouw (het voormalige klooster) wat 
Pro3 betreft in een stroomversnelling mag komen en de invulling daarvan niet parallel hoeft te lopen 
aan de invulling van het sociaal-culturele gedeelte. Dit vinden we omdat de oudbouw door een 
externe partner zal worden ingevuld en een gezondheidscentrum zal gaan worden.  
Ook de financiën zijn een grote zorg voor Pro3. De kosten zijn nu ingeschat op ongeveer 9,7 miljoen 
terwijl we enkele jaren nog spraken over ongeveer 5,5 miljoen. Echter zijn bedragen pas realistisch 
als er ook echt offertes liggen. Daarom heeft Pro3 aangegeven dat we kritisch de kosten zullen 
volgen, maar nu voor hebben kunnen stemmen om de stap naar de aanbesteding mogelijk te maken. 
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Bestuurlijke toekomst van onze gemeente 

In maart van 2021 is het onderzoek van Beerenschot gepresenteerd en hebben we ook in de 
ledenvergadering hierover gesproken en input gevraagd. Na verschillende fractievergaderingen en 
veel input van leden, inwoners, bedrijven, verenigingen en ga zo maar door heeft Pro3 zijn 
definitieve standpunt gevormd. 

Pro3 gaat voor een zelfstandige gemeente. Een gemeente waar inwoners vanuit kleinschaligheid 
kunnen rekenen op een betrouwbaar en voorspelbaar bestuur. Kijkend naar het rapport beseffen we 
natuurlijk ook dat we op de huidige weg niet door kunnen: er zullen veranderingen en verbeteringen 
moeten komen. Daar heeft Pro3 ook voor gekozen. Er zal moeten worden geïnvesteerd in relaties 
met inwoners en verenigingen, er zal moeten worden geïnvesteerd in onze ambtenaren en er zal 
zeker ook moeten worden geïnvesteerd in de professionaliteit van ons bestuur. 
Pro3 ziet hier in het rapport en in haar eigen beleving echter wel verschillende mogelijkheden voor. 
Daarom heeft Pro3 gestemd voor een amendement waarin zelfstandigheid geborgd blijft, we gaan 
investeren in bovenstaande belangrijke onderwerpen en hier blijvend over evalueren. Een definitief 
moment om de peilstok in de gemeente te steken zal halverwege 2024 zijn. Echter zal Pro3 daarvoor 
en daarna ook blijvend evalueren over de staat en de toekomst van onze gemeente. Ook heeft Pro3 
met een motie voor elkaar gekregen dat de inwoners die betrokken zijn bij de Toekomstagenda weer 
actief worden betrokken bij beleid voor onze gemeente. 

Begroting 2021 

In deze begroting heeft Pro3 vastgehouden aan ons stramien dat de menselijke maat belangrijk moet 
zijn in het werk van de gemeente. Zowel in de zorg, vergunningverlening, dienstverlening en ga zo 
maar door: onze inwoner staat voorop. De gemeente is dienend aan de inwoners en niet andersom. 

Pro3 heeft in de begroting enkele zeer belangrijke onderwerpen binnen gehaald: 

- Met een motie is aangenomen dat bij nieuwe nieuwbouwprojecten minimaal 25 procent van 
de woningen sociale huurwoningen moeten zijn. 

- Met een motie is opgeroepen dat de gemeente gaat lobbyen bij het Rijk om de 
verhuurdersheffing in zijn volledigheid af te schaffen, waardoor woningcorporaties meer 
kunnen investeren in woningen. 

- Met een motie hebben we vastgelegd dat we de monitor Sociaal Domein, een rapportage 
hoe het Sociaal Domein functioneert op basis van cijfers en getallen, zal worden aangevuld 
met kwalitatieve vergelijkingen en niet enkel kwantitatieve. 

- We hebben een toezegging dat rond de zomer van 2022 het college terugkomt naar de raad 
met een voorstel voor zelfbewoning, waardoor woningen geen beleggingspanden zullen 
worden in onze gemeente. 

Andere onderwerpen  

Naast de grote onderwerpen die hierboven al zijn genoemd, hebben we natuurlijk nog veel meer 
onderwerpen besproken. Zie hieronder voor een korte samenvatting.  

- Herstelbesluit Wereld van de Efteling: Na een correctieve tik op de vingers van de Raad van 
State heeft de gemeente de opdracht gekregen om het bestemmingsplan Wereld van de 
Efteling op ongeveer 15 punten aan te passen/te verbeteren. Pro3 is hier altijd kritisch op 
geweest en is blij dat de Raad van State op sommige punten de gemeente tot de orde heeft 
geroepen. 
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- Voetpad Kloosterstraat: Meerdere malen heeft onze fractie op dit punt aandacht gevraagd. 
Nog steeds is het voetpad Kloosterstraat niet verlengd tot aan de Suikerberg. Voor Pro3 is dit 
nog steeds geen gelopen race en zullen we hiervoor blijven pleiten. 

- REKS/Transitievisie warmte: We hebben de REKS (Regionale Energie- en Klimaatstrategie) 
vastgesteld! Dit is een gigantisch belangrijk document waarin we de klimaatverandering de 
komende jaren een serieuze plek geven in het beleid om als gemeente hier alles aan te gaan 
doen wat we kunnen. Rondom de uitvoering van de REKS zijn er de komende jaren 
verschillende paden die bewandeld moeten worden. Één van die paden is de transitievisie 
warmte. Pro3 heeft rondom dit plan met name aandacht gevraagd voor de energiearmoede 
die op dit moment heerst bij een groep inwoners in onze gemeente en het betaalbaar maken 
en houden van deze plannen. Communicatie en samenwerking met onder andere ECLoZ | 
om is hierbij van cruciaal belang. 

- Kinderraad: De gemeente heeft sinds 2021 een Kinderraad! Pro3 is hier uitermate blij mee en 
namens Pro3 is Marianne Verschure betrokken bij de begeleiding van deze Kinderraad. 

- Zonnepark Vloeivelden: Op de vloeivelden bij Loon op Zand zal een zonnepark komen. Pro3 is 
hier zeer positief over en we hebben dit dan ook volop gesteund in de raad en daarbuiten. 
Hiermee voldoen we ook aan de regionale opgave die we hebben. 

- Een motie van Pro3 is aangenomen dat er een onafhankelijke klachtencommissie moet 
komen voor inwoners. 

Natuurlijk zijn er nog veel meer onderwerpen geweest. Voor meer informatie kunt u kijken op 
www.pro3.nu of www.gemeenteraadloonopzand.nl. Op onze eigen website plaatsen we zeer 
regelmatig stukken over hoe we als Pro3 kijken naar de onderwerpen. Op de website van de 
gemeenteraad kunt u alle vergaderingen terugkijken en kunt u zoeken naar onderwerpen die u extra 
aanspreken. 

U kunt daarnaast natuurlijk altijd informatie opvragen of brengen bij de fractie. Dit kunt u het beste 
doen door te mailen naar louislaros@pro3.nu. 
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